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Dialog med funktionsrättsrådet inför beslut om besparingar inom äldreomsorgen 
 
  
Till ordförande Gävle kommuns funktionsrättråd 
 
 
Det Socialdemokratiskt ledda styret gick nyligen fram med kraftiga besparingar inom 
omvårdnadsnämndens verksamheter, och mer är att vänta. Dessa neddragningar, på en 
redan pressad verksamhet, kommer med stor sannolikhet medföra omfattande försämringar 
för våra brukare och medarbetare inom omvårdnadsnämndens verksamheter. 
 
I detta kritiska läge är det av yttersta vikt att Gävle kommuns medborgare och kommunens 
funktionsrättsråd, kontinuerligt hålls informerade om kommande verksamhetsförändringar 
som kan medföra negativa konsekvenser för personer med funktionsnedsättningar. 
 
Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 
 

1. Har ordförande informerat rådet om de kraftiga besparingar som väntar 
omvårdnadsnämnden och hur dessa eventuellt kan komma att påverka personer 
med funktionsnedsättingar? Om ja, vilken information gavs? Om nej, varför inte? 

2. Har någon konsekvensanalys genomförts gällande hur den politiska majoritetens 
besparingsförslag kan komma att påverka personer med funktionsnedsättningar? Om 
ja, vad visade denna? Om nej, varför inte? 

3. Vilken dialog har ordförande haft med ordförande för pensionärsrådet och med 
ordförande för omvårdnadsnämnden inför beslut?  

4. Hur avser ordförande agera framgent för att överbrygga omvårdnadsnämndens 
neddragningar för att säkra goda livsvillkor för våra funktionsnedsatta? 
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